



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Karsten Bidstrup

Photographer / 摄影师

EN Karsten Bidstrup was born in Denmark in 1966. Since 1990, he is a professional photographer. He was staff photographer at Denmark's largest travel magazine Vagabond for 15 years. He had numerous assignments in cooperation with the international organization Doctors Without Borders and was a consultant with the Swedish

CHN 卡斯滕 (Karsten) 于 1966 年出生于丹麦。自 1990 年起，他就是一名职业的摄影师。他在丹麦最大的旅游杂志 Vagabond 公司工作了 15 年。2009 年起，他和国际“无国界医生组织”合作

camera manufacturer Hasselblad A/S. Since 2009, he is associated writer with the largest printed photo magazine in Scandinavia, Digital Foto (feature articles, how-to articles, equipment tests, DIY's etc.). He is author of the motorcycle-travel book "Et andet Africa" ("Another Africa") and Hurtigruten's photo guide

了无数项目，同时也是瑞典照相机制造公司 Hasselblad A/S 的顾问。他还和北欧最大的照片杂志 Digital Foto 的作家一起合作。他同时也是摩托车旅行书《另一个非洲》和海达路德摄影指导书《和

book "Cruise With Your Camera".

He has undertaken numerous trips as expedition photographer with Hurtigruten in Norway (Svalbard), Greenland, Antarctica, the Falkland Islands and South Georgia.

您的相机一起航行》的作者。作为海达路德的探险队摄影师，他已经参加了无数次的航次，到达斯瓦尔巴，格陵兰岛，南极，福克兰群岛和南乔治亚岛等地方。